

Title (en)

Machine for making sample cards.

Title (de)

Musterkarten-Herstellungsmaschine.

Title (fr)

Machine pour faire des cartes d'échantillons.

Publication

EP 0649809 A1 19950426 (DE)

Application

EP 94810553 A 19940923

Priority

CH 315993 A 19931020

Abstract (en)

For making sample cards, a semi-automatic machine having a roller mounting (12) in the rear region (3) of a housing (1) is proposed. An adhesive-coated foil-like carrier material (10) having a feed perforation at the edge bears on the roller mounting (12). By means of two computer-controlled tractor feeds (20), the carrier material can be displaced in steps over a working surface (7). After the fabric sample has been glued by hand on the carrier material (10) and transported further, the carrier material to which the sample is glued can be detached. This purpose is served by a longitudinal slot which is provided in the working surface and into which a cutting member can be guided. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Herstellung von Musterkarten wird eine halbautomatische Maschine vorgeschlagen, die im rückwärtigen Bereich (3) eines Gehäuses (1) eine Rollenhalterung (12) aufweist. Auf der Rollenhalterung (12) liegt ein klebstoffbeschichtetes, folienförmiges Trägermaterial (10) mit randseitiger Transportlochung an. Mittels zwei Computer-Traktorschüben (20) lässt sich das Trägermaterial schrittweise über eine Arbeitsfläche (7) verschieben. Nachdem die Stoffmuster von Hand auf dem Trägermaterial (10) aufgeklebt und weitertransportiert worden sind, kann das mit Muster beklebte Trägermaterial abgetrennt werden. Hierzu dient ein in der Arbeitsfläche vorgesehener Längsschlitz, in den ein Schneidorgan geführt werden kann. <IMAGE>

IPC 1-7

B65H 37/04; B65H 39/14; G09F 5/04

IPC 8 full level

B65H 37/04 (2006.01); **B65H 39/14** (2006.01); **G09F 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 37/04 (2013.01); **B65H 39/14** (2013.01); **G09F 5/04** (2013.01); **B65H 2701/1914** (2013.01); **G09F 5/042** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3521951 C2 19930401
- [A] GB 2008080 A 19790531 - JOHNS MANVILLE
- [A] US 4326704 A 19820427 - BARR WILLIAM H
- [A] EP 0311572 A2 19890412 - POLYTEX AG [CH]
- [A] FR 2129438 A5 19721027 - POLYTEX AG

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0649809 A1 19950426; EP 0649809 B1 19970820; AT E157066 T1 19970915; CH 687870 A5 19970314; DE 59403781 D1 19970925

DOCDB simple family (application)

EP 94810553 A 19940923; AT 94810553 T 19940923; CH 315993 A 19931020; DE 59403781 T 19940923